
 
Ședința C.A. al I.S.J. Hunedoara  
05.09.2022 
 
Luni, 5 septembrie a.c., a avut loc ședința de lucru a Consiliului de Administrație al Inspectoratului Școlar 
Județean Hunedoara. 
 
Pe ordinea de zi au fost înscrise următoarele probleme:  

I. Solicitări de la unități de învățământ 
II. Diverse 

 
În cadrul ședinței au fost luate următoarele hotărâri:  
  
I.    Solicitări din partea unităților de învățământ, după cum urmează: 
a.    se aprobă modificarea orarului, conform Anexei 1; 
b.    se aprobă cererea de înscriere a unui elev la clasa pregătitoare și funcționarea clasei peste efectivele 
prevăzute de art. 63 din Legea nr. 1/2011 a educației naționale. 
 
II.    Diverse: 
1.    Se aprobă revizia 1 (ca urmare a modificărilor legislative) a Procedurii operaționale privind 
repartizarea copiilor pe locurile disponibile. 
2.    Se aprobă detașarea în interesul învățământului a directorului adjunct de la Școala Gimnazială „Dr. 
Aurel Vlad” din Orăștie; 
3.    Se aprobă cererea de transfer ??? de la Călan la Hunedoara. 
  
Anexele la care se face referire în articol sunt postate la rubrica ISJ HUNEDOARA–CONSILIUL DE 
ADMINISTRATIE. 
 




	Sedinta_CA_ISJ_2022_09_05
	Anexe_CA_ISJ_2022_09_05

